
Referat menighetsrådet i Nordberg menighet 07.05.2024 
 

Til stede: Sissel Hodne Steen, , Bjarne Gaut, Ulrike Eva Lunde, Steinar Bakken, Elisabeth Wergeland, 

Frode Torvund, Gunnar Nilsen, Håvard Bekkelund (til stede fra sak 40) og Marianne Utle (referent). 

 Sted: Møterom i kirkekjelleren Tid: 18.30  

Kort åpning: Sigrunn Slaathaug  

Sak 34/24: Godkjenning av dagsorden for menighetsrådsmøte 07.05.24.  

 Vedtak: Godkjent.  

Sak 40 og 42 flyttes til slutten av møtet. 

  Vedlagt referat fra menighetsrådsmøte 03.04.24 er godkjent per e-post 09.04. 

Sak 35/24: Evaluering av årsmøte i Nordberg menighet 5. mai 2024   

Møtet var kort og effektivt. Det var fint at møtet var under en time. 

Agendaen var fin, og formalismen i møtet var godt ivaretatt. 

Godt ledet. Fint med flere fra MR som var aktive. Dette fungerte også som 

presentasjon av rådet.  

Fint med fremover blikket i form av strategipresentasjonen. 

Til innkalling meste år; Skrive forsalg til møteleder og referenter.  

Det er fint med en verbal-del til regnskapet.  

Det ønskes en synliggjøring av pengestrømmene. Spesielt gjelder dette hvem som blir 

lønna av hvem, og bidrag fra stiftelsene. 

Til MR’s arbeid i nærmeste fremtid: Lage et tydelig budsjett for hver avdeling/aktivitet 

for å gjøre det forutsigbart for ansatte og frivillige.  

Strukturen i menighetens rapport revideres. Helge Kjøllesdal har forslag til struktur. 

Marianne Utle har også startet på nytt forslag til struktur. 

Sak 36/24 Finansiering av Menighetssekretær/administrativ støttestilling  

 Vi har tidligere sett på løsninger i samarbeid med NAV. Det har vært krevende å finne 

gode aktuelle kandidater.  

Det er også aktuelt å vurdere å ansette en på pensjonistkontrakt.  

Dette koster mer dersom vi ønsker tilstrekkelig antall timer. 

Eiendomsstiftelsen har tidligere bevilget 70 000 kr. 

Seniorstiftelsen har bevilget 40 000 kr. 

Vi har tidligere sagt ja til 30 000 kr. 

Til sammen: 140 000 kr 

AU har hatt møte med Eiendomsstiftelsen.  

180 000 gir oss 3 timer 4 dager.  

Eiendomsstiftelsen kan øke sitt bidrag til 90 000, som er halve stillingen.  

Med en slik løsning må menighetsrådet bidra med totalt 50 000 kr.  

Innspill: 

Det er ønskelig at stillingen skal ha en mest mulig langsiktig løsning med minst mulig 

gjennomtrekk. 



Arbeidsoppgavene må defineres. Praktisk og administrativt. 

Staben er sliten, det er viktig at vi prioriterer en menighetssekretær. Det er et 

umiddelbart behov. 

NAV-samarbeidet er en god løsning om vi finner rett person. Da vil menigheten også 

kunne bidra til at en person som trenger det kommer ut i arbeidslivet. Til nå har vi 

ikke lykkes med å få tak i rett person og det har vært arbeidskrevende. Både 

pensjonistkontrakt og studenter er mulige løsninger. 

 

Vedtak: 

180 000 kr er en grei ramme, vi trenger mer støtte administrativt. 

Menighetsrådet vedtar å bruke inntil 50 000 kr. og bevilger kr. 20 000 i tillegg til 

tidligere bevilget kr 30  000.  

Det er ønskelig å utrede NAV-muligheten litt til. Dette må skje raskt. 

Det kan inngås pensjonist-kontrakt for en begrenset (kort) tid. Mens man utreder NAV 

modellen videre.  

Sak 37/24  Orientering om høstens loppemarked 23- 25. august 

 Lillian er valgt som koordinator og sekretær for komiteen.  

Loppemarkedet blir 23-25 aug.  

Åpningstidene er noe justert  

Viktig å rekruttere flere medarbeidere. 

Mål: Å involvere flere grupper i menigheten. 

Utviklingsmuligheter for å øke inntektene:  

- Utvide kafeen. Grilling er populært. 

- Flytte salg av leker inn i kirkerommet. Prestene har et innspill til dette. Dette må 

vedtas av menighetsrådet. Loppekomiteen kommer tilbake til dette.   

Levering av lopper blir tirsdager fra 1. juni. 10.00-18.00. Komiteen organiserer mottak 

av lopper.  

Viktig å holde kostnadene nede, og unngå at gjenværende lopper blir kastet.  

Sak 38/24  Orientering om bevilgning fra Seniorstiftelsen  

  Vedlegg: Brev av 04.04.24 fra Stiftelsen Nordberg Seniordiakoni.  

Tildelingen er stort sett i trå med anbefalingen.  

Kirkemiddagen og menighetssekretær er nye bevilgninger som menigheten er glad 

for.  

Det ble gjort en tilleggsbevilgning til overskridelser til universell utforming av nybygg i 

Maridalen. Dette førte til en større økonomisk ramme totalt for i år.  

MR ønsker et møte med Stiftelsen for å avklare og få informasjon om noen generelle 

prinsipper.  

Sak 39/24 Mandat for dialoggruppe med Stiftelsen Nordberg menighets eiendommer og 

orientering fra møte 02.05.2024.  

 Vedtak: Det fremlagte mandatet godkjennes. 

Sak 40/24  Strategiske satsinger for Nordberg menighet (2024 – 2027) 



 Gruppen så for seg at de skulle ferdigstille strategi-dokumentet, men innser at det 

krever mer arbeid å lage en strategi for menigheten.  

Gruppen ønsker å spørre ulike grupper om forslag til bevarings- og utviklingspunkter. 

Vi ønsker innspill for å prioritere godt, og vite hvor skoen trykker. 

 

Vi tar utgangspunkt i DnK og Oslo bispedømme sin strategi for å vise at vi er i en 

sammenheng og målene vi ble enighet om slik det fremgår av notatet fra forrige 

menighetsrådsmøte.  

Vi er avhengig av noen brenner for disse oppgavene, og at vi har nok frivillige. 

De ulike råd og utvalg forholder seg til sine områder. 

Er kirken for alle. Hvem er her gjennom uka? Hvilke aldersgrupper er her, og hvilke 

mangler?  

Bør vi spørre de som IKKE er så ofte i kirken. 

Vedtak:  

Vi går ut til staben, stiftelsene, råd/utvalg og barnehagen. De utfordres til å komme 

med 2-3 ting som de synes er viktig. Vi ønsker bevarings- og utviklingspunkter og 

satsingsområder, og oppfordrer til at de også kan tenke utenfor boksen sin.  

Arbeidsgruppen bestående av Ulrike, Bjarne og Håvard bearbeider dette videre. Mye 

av arbeidet må gjøres før sommeren.  

MR tar valg.  

 

Sak 41/24  Orientering om oppnevning av styremedlem i Diakonhjemmet Omsorg. 

 Solfrid Tandberg Øhrn er oppnemnt.  

Dette er en stor organisasjon med et stort Diakonalt perspektiv.  

De ønsker at lenken til menigheten blir sterkere, og det er flott for menigheten.  

Dette er et stort fagmiljø på diakoni. 

Sak 42/24 Orientering om planer for kirkemiddag  

 Målgruppen for dette skal være barnefamilier, men skal også være 

generasjonsoverskridende.  

Det kommer et stykke om dette i menighetsbladet.  

Tid: Onsdager 16.15.  

Det er bare satt opp 45 min til mat. Etter dette begynner aktiviteter, og voksne kan 

forflytte seg med en kaffekopp.  

Bago begynner klokka 17.00. 

Det er ulike hensyn:  

Bago ønsker å være i kirkestua. Det best hvis de slipper å flytte seg. Det er også 

ønskelig at de som er på middagen kan snakke sammen og ha sosialt samvær etter de 

har spist.  

Nå har vi en pilot, og skal teste dette ut.  

Ungdomshuset er et alternativ.  

Første middag er 29 mai. Vi oppfordrer pensjonistene til å være med å bidra.  

Sak 43/24  U. off. Orientering om møte med Fellesrådet om ferdigstillelse av kirkekjelleren  

Vedlegg: Referat fra møtet med Fellesrådet til orientering. 

Referatet er bekreftet.  



Fellesrådet minner om at alle ønsker og behov ikke nødvendigvis las  seg gjennomføre 

med gjeldende finansiering.  budsjett.  

Vi mangler utkast til avtale. Dette kommer på plass etter at kostnadsoverslaget 

foreligger.  

AU og Håvard Bekkelund var på møte med Fellesrådet. Fra menighetsrådets side er 

det viktig å påpeke behovet for 2 samtalerom som tilfredsstiller kravene til slike rom.  

Vi har en god dialog med kirkevergen. Det mange detaljer som skal på plass. Begge 

parter ønsker å få dette til.  

Faste saker: 

Sak 44/24 Nytt fra Oslo Kirkelige Fellesråd (fast sak) 

Det har vært en intern opprydning mtp. styringsdialog.  

det diskuteres prinsipper for hvilke kirker som skal prioriteres. 

Bispenominasjon:  

Det ble referert fra teksten som er utarbeidet for utlysningen av ny biskop. Denne 

danner grunnlaget for viktige egenskaper og arbeidsområder som for den kommende 

biskopen i Oslo. 

Sak 45/24 Økonomi (fast sak). 

. MR tar en skikkelig gjennomgang av økonomien på neste møte og vedtar endelig 

budsjett for 2024.  

Det bør gjøres en vurdering av ulike avdelinger. 

   

Sak 46/24 Sokneprestens 5 minutter 

 Bønnetjenesten har hatt møte med sognepresten. De møtes hver lørdag hele året. De 

ber for menighetsrådet, konfirmantarbeidet, barne- og ungdomsarbeidet, aktuelle 

saker i menigheten osv.  

De ønsker innspill på hva de skal be for. Ulike grupper kan også bruke bønnekrukken 

og den lukkede postkassen i kirken.  

Menighetsrådet ønsker å takke for dette bønnearbeidet. Det oppleves fint å bli båret 

av bønn. 

Sak 47/24  Eventuelt  

Maridalen menighet: Marianne Utle og Ulrike Lunde snakker med MR i Maridalen for 

å få til et sosialt møte mellom menighetsrådene.  

Vi setter opp plan for høstens møter på møtet i juni. Vi fortsetter å starte møtene halv 

syv. 

 

Datoer for menighetsrådets møter frem til sommeren: 

11. juni (tirsd).   AU-møte: 29. mai 13.30  

 

 


